

Anteckningar medlemsmöte 4 september 2022

- **Synpunkter kring Folkracefestivalen 2022**
 - + Livesändningen såg jättebra ut när man tittade på den.
 - + Banan höll väldigt bra.
 - + Lagom långa dagar, man hade tid med annat på eftermiddagarna/kvällarna.
 - + Det var bra med duscharna/toaletterna, rena toaletter.
 - + Förare och publik kände sig välkomna
 - + Festen på lördagskvällen var uppskattad.
 - Publik saknade köket/den mat vi tidigare har sålt. Vi skulle kunna köpa mer färdiglagad mat för att portionera och sälja.
- **Tävlingar 2023**
 - **Festivalen v.29**
 - **Juniorläger** valborgshelgen. Gratis för hemmajuniorer. Mentorerna som kan vara lagledare och ge tips på körningen. Små tävlingar kvällstid. *Ha en licenskurs några månader innan lägret.*
 - **2 dagar** med delade klasser & utan semifinaler, 3-4 juni eller
 - Sprint (folkrace+rally). Ha samarbete med VÖMK gällande rallybiten? Spara detta till 2024 och påbörja en dialog med dem redan i år.
 - **KM 30/9**
- **Hur ska informationsflödet se ut från styrelse och tävlingskommitté ut till medlemmarna?**
 - Vi vill bygga en ny hemsida för att kunna få ut mer info till medlemmarna.
 - Uppdatera mailadresser till medlemmarna så vi kan få ut information enkelt via mail.
 - Vi behöver någon mer som kan hjälpa Fredrik att få ut information på hemsidan och på sociala medier. Styrelsen och tävlingskommittén måste kunna hjälpa till med detta, så de behöver få access till de olika kontona.
 - Vilken typ av info ska ut på dessa sidor? Vi kan inte bara lägga ut infon på Facebook om tex arbetsdagar, måste ut på hemsidan också och gärna via ett mailutskick.
- **KM 2022**
 - Vi ska köra ett KM den 22/10 + ha lite fest på kvällen (dit alla medlemmar är välkomna). Klubben beställer mat till kvällen, alla som beställa mat får betala självkostnadspris för den. Anmälan till tävlingen + kvällen ska fixas och läggas ut. Sista anmälan 16 oktober till båda.
 - Vi bjuder in Ljungsbro MK och MSK Kvarnvingarna att delta på KM:et.
- **Ersättning till förare**
 - Styrelsen tar fram förslag på en prispott som kan fördelas på de som ansöker om ersättning. Potten ska vara baserad på hur föregående bokföringsårs resultat sett ut och ska sedan fastslås av årsmötet.
 - Ersättningen baseras på hur många mil man har åkt till tävlingar under året, sedan fördelas potten

procentuellt på de som lämnat in om ersättning.

- Det kommer att krävas att man hjälpt till på juniorlägret, 2 arbetsdagar/arbetsuppgifter, städa efter tävling när man deltagit, att man är med och städar på söndagen efter festivalen, och att man är funktionär de dagar man inte kör på Festivalen. Sedan vill vi också att man har klubbens dekalering på sin bil på tävlingarna för att göra reklam.

- Exakt regelverk för förarersättningen ska vara framtaget till årsmötet och fastställas då.

- **Arbetsdagar**

- Vi behöver vara bättre på att ha tydliga instruktioner på vad som ska göras, så att arbetsdagarna blir mer effektiva för alla.

- Arbetsuppgifter kan göras när som helst innan tävling, behövs ej göras arbetsdagar. Så har man inte möjlighet att delta får man mer än gärna ta på sig en uppgift men utföra den när man själv har tid.

- **Medlemskvällar**

- Vi vill införa medlemskvällar 1 gång i månaden, förslagsvis måndagskvällar (första i månaden) från 17 och framåt.

- Under dessa kvällar vill vi kunna erbjuda träning (när vädret tillåter). Träningen kan starta när banan är iordninggjord, så klockslag kan variera från gång till gång.

- **Övrigt**

- Vi tittar på att eventuellt ta fram en utbildning i vinter till förarbevis för lastmaskin.

- Vi kollar på att ta fram nya vindrutedekaler (SMK Motala Bil) antingen i samma form som en ruta eller utskuren text. De ska vara i 2 olika färger: en med svart bakgrund och vit text, och en med vit bakgrund och svart text.

- Ett önskemål från medlemmarna är att vi ska få fram Festivaldekaler tidigare på året.